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Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-4/2020 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 16. 6. 2020 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Coufalová, Daďová, Heller, Hráský, Kaplan, Kokštejn, 

Pavelka, Prokešová, Šťastný, Zahálka 

Studentská komora (s): Brožka, Harasimová, Jarošík, Půlpán, Skrbek, Zdobinský 

Omluveni: Jebavý (a), Malá (a), Musálek (a), Novotná (a), Hruša (s) 

Nepřítomni: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Hojka, Chrudimský, Waic, Svoboda, Svoboda, Novotná 

 

Zasedání zahájil předsedající Kaplan a na základě kontroly prezenční listiny mohl konstatovat, že 

akademický senát je pro toto zasedání usnášeníschopný.  

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Kaplan seznámil přítomné s programem zasedání. Uvedl, že u bodu 

5 dojde pouze k projednání a u bodu 8 se bude jednat pouze o informaci. Nikdo z přítomných 

neměl k předloženému programu námitky.  

Hlasování o programu zasedání: (11-0-0) 

Usnesení 01/06/2020: AS UK FTVS schválil program AS UK FTVS pro řádné zasedání dne 

16. 6. 2020. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 26. 5. 2020 

Předseda AS UK FTVS Kaplan uvedl, že návrh zápisu z řádného zasedání dne 26. 5. 2020 byl 

s předstihem zaslán senátorům k pročtení a k případnému připomínkování. Do úterního 

zasedání nebyly podány žádné připomínky, a tudíž nebyly navrženy změny v obsahu zápisu 

ze zasedání. Nikdo z přítomných senátorů nevznesl k zápisu žádnou námitku. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 26. 5. 2020: (11-0-1) 

Usnesení 02/06/2020: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 26. 5. 2020. 
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3. Informace ze zasedání předsednictva 

Předseda Kaplan informoval o jednání předsednictva AS UK FTVS. Na zasedání dne 10. 6. 

2020 byl připravován program červnového zasedání. Zápis ze zasedání předsednictva AS UK 

FTVS dne 10. 6. 2020 byl zaslán členům AS UK FTVS.   

 

4. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka informovala o jednáních se sportovními svazy. Probíhají 

disciplinární řízení. Je snaha domluvit spolupráci s Fakultou sportovních studií MU a dalšími 

stejně zaměřenými institucemi. Bylo zrušeno Tělo Praha. Spectabilis paní děkanka 

poděkovala za projednání akreditace doktorského studia. V jednání je vznik studentského 

spolku Motus. Na základě dohody mezi navrhovateli a fakultou došlo ke konsenzu, že spolek 

nebude mít název Motus FTVS, ale Motus in Academica. Došlo také k úpravám stanov 

spolku. Dále pokračuje revitalizace posluchárny P6. Proběhl audit CESPOA, kde došlo ke 

snížení dotací z 300 tis. Kč na 200 tis. Kč. Dále spectabilis paní děkanka informovala o Dnu 

idejí. Uvedla, že některé katedry to pojaly spíše jako pohled do minulosti. Některá pracoviště 

nejsou úplně optimálně nastavena. Zmínila problematiku částečných úvazků. Bude potřeba 

udělat nové pracovní náplně, aby odpovídaly zařazení pracovníků. 

Senátor Kokštejn se dotázal, zda bude nějaký výstup ze Dne idejí směrem ke všem 

akademickým pracovníkům, například ve formě hodnotící zprávy. Spectabilis paní děkanka 

uvedla, že přímo hodnotící zpráva nebude, ale zaměstnanci kateder by s obsahem Dnu idejí 

měli být seznámeni. Proběhla diskuse ohledně Dne idejí. 

 

5. Projednání Provozního a domovního řádu koleje UK FTVS 

Předseda Kaplan požádal tajemníka UK FTVS o přiblížení Provozního a domovního řádu 

koleje UK FTVS. Došlo k několika drobným úpravám oproti stávající podobě. Předseda 

legislativní komise uvedl, že komise se k tomuto bodu sešla a navrhla několik změn 

předloženého dokumentu. Závěry legislativní komise byly senátorům rozeslány. Senátor 

Jarošík zmínil, že jsou studenti, kteří si stěžovali na výpadky topení a používali topná tělesa, 

což ale bude novým řádem zakázáno. K otázce se vyjádřil senátor Skrbek a tajemník 

Zelenka. Proběhla diskuse ohledně vytápění kolejí. 

Hlasování o navrženém usnesení 03/06/2020: (12-0-2) 

 

Usnesení 03/06/2020: AS UK FTVS projednal Provozní a domovní řád koleje UK FTVS. 
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6. Projednání a schválení návrhu na novou nájemní smlouvu Střední školy knižní kultury 

(SSKK) na UK FTVS 

Tajemník Zelenka zmínil, že podklady k předloženému bodu byly rozeslány. Informoval o 

ukončení nájmu Fakultou humanitních studií UK a tedy uvolnění prostor. Pro tyto prostory 

se podařilo najít nového nájemce, který má zájem jen o část uvolněných prostor, ale příjem 

za nájemné bude obdobný jako u FHS UK. Zisk z nájemného bude transferován i do odměn 

za VPČ. Předseda legislativní komise za tuto komisi uvedl, že má pouze drobné připomínky, 

které byly již částečně vysvětleny. Senátorka Prokešová se zeptala na sladění tohoto nájmu s 

projektem ZŠ Kalokagathia. Tajemník uvedl, že nájemní smlouva se SSKK bude začínat za 

měsíc a může skončit za rok, projekt Kalokagathia je dlouhodobý. Senátor Zdobinský se 

dotázal, zda se sem škola přemisťuje celá. Tajemník uvedl, že ano, ale obsadí jen část 

uvolněných prostor po FHS UK. Dále se senátor Zdobinský zeptal na počet studentů. Mělo 

by se jednat o cca 100 studentů. Senátorka Daďová se dotázala na obsazenost sportovišť. 

Tajemník Zelenka uvedl, že stále platí přednost pro výuku, dále CŽV a další potřeby fakulty, 

ale i tak je zde stále prostor pro komerční subjekty. Předseda Kaplan se dotázal na školní řád 

SSKK, šatny a zvonění. Zvonění bude zvenčí neslyšitelné, šatny budou v pronajatých 

prostorách a školní řád si SŠ upraví. Dále se předseda Kaplan dotázal na stravování studentů 

SŠ. Tajemník uvedl, že se současným stavem jsou seznámeni a odkázáni na komunikaci s 

menzou UK FTVS. 

Hlasování o návrhu na novou nájemní smlouvu Střední školy knižní kultury (SSKK) na UK 

FTVS: (13-0-1) 

 

Usnesení 04/06/2020: AS UK FTVS projednal a schválil návrh na novou nájemní smlouvu 

Střední školy knižní kultury na UK FTVS. 

 

 

7. Informace o Spolku absolventů v kontextu rozvoje poslání UK FTVS 

Proděkan Chrudimský přiblížil Spolek absolventů v kontextu rozvoje poslání UK FTVS. 

Oficiální zahájení činnosti spolku se plánuje na září či říjen letošního roku. Senátor Jarošík 

se dotázal na to, zda je spolek i pro bývalé studenty, kteří ale nejsou absolventi. Proděkan 

Chrudimský uvedl, že je určen zatím jen pro absolventy, ale může se spolek rozšířit i o 

přátele UK FTVS. Proběhla diskuse ohledně spolku. AS UK FTVS vítá ustanovení Spolku 

absolventů v kontextu rozvoje poslání UK FTVS. 
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8. Informace o předloženém Projektu sportovní základní školy KALOKAGATHIA 

Aliance 

Tajemník Zelenka přiblížil projekt sportovní základní školy KALOKAGATHIA Aliance, 

informace k tomuto bodu byly rozeslány. Legislativní komise projekt prostudovala a navrhla 

usnesení 05/06/2020. Senátor Zdobinský se zeptal na přibližné počty žáků. Tajemník uvedl, 

že vždy se bude otevírat jedna třída o přibližném počtu 20 – 25 žáků. Senátorka Prokešová se 

zeptala na kapacitní možnosti. Tajemník Zelenka uvedl, že je to o prioritách, kdy můžeme 

některé nájmy ukončit a potřebné prostory získat. Proběhla obsáhlá diskuse o projektu 

sportovní základní školy. 

Hosté David a Tomáš Svoboda přiblížili podrobnosti projektu. Diskutovány byly prostorové 

potřeby a další náležitosti vzniku sportovní školy. 

Hlasování o navrženém usnesení 05/06/2020: (14-0-1) 

 

Usnesení 05/06/2020: AS UK FTVS obecně vítá iniciativu ke vzniku sportovně zaměřených 

projektů včetně projektu, který vytvořili bratři Svobodové s názvem Kalokagathia Aliance 

multisportovní základní škola.      

 

9. Vyhlášení voleb do AS UK 

Na základě usnesení předsednictva AS UK vyhlašuje předsednictvo AS UK volby do AS 

UK na UK FTVS, která je ve třetí volební kurii, pro volební období 2021 –2024. 

Hlasování: (14-0-0) 

 

Usnesení 06/06/2020: Na základě usnesení předsednictva AS UK přijal Akademický senát 

UK FTVS vyhlášení volby do AS UK na UK FTVS pro volební období 2021 –2024. 

 

10. Projednání zastupování AS UK FTVS v době letních prázdnin 

Předseda Kaplan zmínil potřebu sjednat zastupování AS UK FTVS pro nezbytné úkoly 

v době letních prázdnin. 

AS UK FTVS schválil zastupování Akademického senátu UK FTVS předsednictvem AS UK 

FTVS. 

 

Usnesení 07/06/2020: AS UK FTVS zplnomocňuje předsednictvo zastupováním AS UK 

FTVS v době letních prázdnin. 
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11. Schválení časového plánu zasedání AS UK FTVS pro akademický rok 2020/2021 

Předseda Kaplan informoval o navržených termínech zasedání AS UK FTVS, které jsou 

následující: 

15. 9. 2020 

20. 10. 2020 

24. 11. 2020 

15. 12. 2020 

19. 1. 2021 

16. 2. 2021 

Hlasování o termínech zasedání AS UK FTVS: (14-0-0) 

 

Dále předseda Kaplan informoval o termínech zasedání předsednictva AS UK FTVS, které 

jsou následující: 

 7. 9. 2020 

12. 10. 2020 

9. 11. 2020 

7. 12. 2020 

11. 1. 2021 

8. 2. 2021 

 Hlasování o termínech zasedání předsednictva AS UK FTVS: (14-0-1) 

 Hlasování o usnesení 08/06/2020: (14-0-0) 

 

Usnesení 08/06/2020: AS UK FTVS schválil časový plán pro zimní semestr 2020/2021. 

 

12. Různé 

Předseda Kaplan uvedl, že na předsednictvu byl zmiňován podnět studenta Růžka týkající se 

testové otázky k přijímacím zkouškám. Host prof. Waic uvedl okolnosti zařazení testové 

otázky a historickou konotaci. Bylo navrženo vyjádření AS UK FTVS, že se jedná se o staré 

materiály, když nové studijní materiály uvedenou otázku neobsahují. Proděkan Hojka dodal, 

že se navíc jedná o testové otázky ke studijním oborům, které se již neotevírají. 

Hlasování o usnesení 09/06/2020: (13-0-0) 
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Usnesení 09/06/2020: AS UK FTVS konstatoval, že uvedené materiály jsou neaktuální, 

jelikož jsou z let 2006-2013, týkají se již neotevíraných studijních oborů a v aktuálních 

materiálech zmíněná otázka není.  

 

Předseda AS UK FTVS Kaplan informoval o zaslání odpovědi ohledně interpelace týkající 

se rušení malých sportovních specializacích. 

 

Předsedající Kaplan poděkoval senátorům za jejich aktivní účast na zasedání a oznámil 

termín příštího zasedání AS UK FTVS, které se bude konat dne 15. 9. 2020 od 13 hod. 

Popřál přítomným hezké léto a následně zasedání ukončil.  

 

  

 Za AS UK FTVS 

 předseda PhDr. Aleš Kaplan, Ph.D., MBA 

 

Zapsala: PhDr. Klára Coufalová, Ph.D., tajemnice AS UK FTVS 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

 Mgr. Vladimír Hojka, Ph.D. 

 Mgr. Jan Chrudimský, Ph.D. 

  

 


